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Zápis ze 6. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 13. 6. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, M. Doktor, P. Bednář, P. Hottmar, P. Náprstek 
hosté:         J. Adam, T. Ježek, S. Ježek 
omluveni:   
 
 

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 

ČP benjamínků 2023 – předseda STK Z. Krpata zhodnotil další uskutečněné závody Českého poháru 

benjamínků, které proběhly v Brně, Přerově, Černožicích a na Pastvinách. Ze seriálu ČP benjamínků zbývají 

poslední dva závody, a to v Kadani a v Kojetíně. Poté Z. Krpata zpracuje seznam benjamínků, kteří mají splněn 

start na 4 závodech povinný pro účast na MČR. Výbor vzal po zodpovězení dotazů informaci na vědomí. 
 

□ 

 

Hodnocení III. ČP a II. NZ (2.-4. 6., Račice) – Z. Krpata zhodnotil pořádání závodu českého poháru a zároveň 

nominačního závodu RD v Račicích. Komentoval připravené podmínky v areálu, provedl spolu s P. Šebestou 

kontrolu plnění svazem objednaných služeb v NOC. Požadavky svazu byly postupně splněny, závod proběhl 

bez vážnějších komplikací, nicméně byla konstatována celková „zanedbanost“ celého areálu.   

Zmínil také komunikaci rozhodčích a reprezentačního trenéra při uplatňování kompetencí obou stran, daných 

pravidly ČSK pro NZ. Uvedl na příkladech, že je potřeba nastavení součinnosti a uplatňování kompetencí 

rozhodčích a trenéra RD na obou stranách konzultovat a upřesnit. Po diskusi Výbor uložil STK nadále pracovat 

na nastavení a komunikaci kompetencí při nominačních závodech. 
 

□ 

 

Příprava Mistrovství ČR krátké tratě Račice 2023 – Z. Krpata podal informaci o přípravách MČR krátké tratě 

Račice, probíhá příprava časového pořadu. Výbor diskutoval nad organizací nástupu zúčastněných oddílů a 

klubů při MČR. Po projednání bylo rozhodnuto nástup klubů uskutečnit v sobotu v poledních hodinách.  

Členové výboru se zúčastní medailových ceremoniálů, STK připraví časový harmonogram.  
                                                                                                         U – 1/6/2023 – Krpata 
                                                                                                         T – 18. 7. 2023 
 

□ 

 

Komise rozhodčích – Z. Krpata zhodnotil účinkování rozhodčích a práci komise rozhodčích v této sezoně 

z pohledu STK. Konstatoval, že STK doporučený počet 16 rozhodčích při závodech ČP a MČR v Račicích byl 

opakovaně dostačující. Navrhl, aby komise v součinnosti s STK nastavila způsob schvalování nominací 

vrchních rozhodčích i jejich zástupců na hlavní domácí soutěže v roce 2024. Zdůraznil, že se jeví nezbytné, 

aby oba nejvyšší rozhodčí měli vliv na výběr kolektivu, který budou při závodě řídit.  Cílem je vytvořit 

(zejména na hlavních nominačních závodech) pro hlavní závody SRK ČSK tým rozhodčích, který výkonem a 

zkušenostmi bude získávat respekt a důvěru. Uvedl, že STK s komisí rozhodčích projedná potřeby RD a 

postupy při důležitých nominacích. 
 

□ 
 

Ú – 5/2/22 je plněn: Výběrové řízení na pořádání domácích soutěží a výcvikových táborů RD a SCM – Z. 

Krpata a J. Adam informovali, že po uskutečněném jednání s právní kanceláří je zadání výběrového řízení 

připraveno k uveřejnění. Zároveň informoval o problematickém jednání s NOC k nastavení cen za poskytnuté 

služby při pořádání domácích soutěžích a výcvikových táborech. Výbor na dnešním jednání schválil 

kompromisní návrh cen za poskytnuté služby, které budou diskutovány s vedením NOC.   
 

□ 

 

Ú – 3/3/23 je plněn: Zveřejňování výsledů soutěží – Z. Krpata informoval, že většina chybějících výsledků 

sezón 2021 a 2022 již byly na web kanoe.cz doplněny, na zbylých pracuje. Od pořadatelů závodů má již 

všechny chybějící výsledky k dispozici. Dále předseda STK zajistí, aby byly propozice svazových soutěží na 

webu dostupné po celý rok, i po skončení akce. 
 

□ 

 

Ú – 3/4/23 trvá: Bodování do žebříčků cizinců – otázka bodování cizinců registrovaných v klubech do žebříčků 

je analyzována a Z. Krpata připraví návrh k dalšímu projednání. 
 

□ 
 

 

 

Zimní závod na trenažerech v Hranicích – Výbor diskutoval závod na trenažerech, konaný v prosinci 2022 

v Hranicích pod názvem MČR na trenažerech. Výbor se shodl na tom, že soutěže na pádlovacích trenažérech 

nebudou oficiálními závody ČSK a nemohou nést název mistrovského závodu. Soutěže na trenažérech zatím 

nemají oporu v pravidlech SRK ČSK. Výbor doporučil, aby závod byl prezentován jako otevřená veřejná  akce 

pro zájemce o účast, podporující atraktivitu kanoistického sportu.  
 

□ 

 

Hardware ke startovacímu zařízení – Z. Krpata informoval o poruše ovládacího modulu ke startovacímu 

zařízení, který předal k odborné opravě a informoval, že ČSK vlastní dva ovládací moduly. Výbor po diskusi 

navrhl pořízení nových ovládacích kufříků ke startovacímu zařízení příští rok z dotačního programu NSA 

„Movité investice – rozvoj materiálně-technické základny sportovních svazů“, pokud bude program vypsán. 
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2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Schůze RSCM – vedoucí trenér SCM P. Hottmar podal výboru informace ze schůze RSCM, které se konala 2. 

6. při závodech ČP a NZ v Račicích. Hlavními tématy schůze byly rozvoj kanoistek a výběrová kritéria do 

SCM 2024. Výběrová kritéria SCM 2024 rada SCM určí na schůzi 18.6. a po schválení výborem SRK budou 

zveřejněna na www.kanoe.cz. Z diskuse výboru k připravovaným kritériím vzešel požadavek k projednání 

jejich zpřísnění.                                                                               U – 2/6/2023 – Hottmar 
                                                                                                         T – 18. 7. 2023 
 

□ 

 

Rozvoj kanoistek v ČR – P. Hottmar informoval o prezentaci zpracované Mgr. P. Semeckým k problematice 

ženských kanoistických disciplín. Uvedl, že hodnocení stávající situace i předkládaná řešení z velké části 

korespondují se záměry, které SRK prostřednictvím jmenovaného trenéra kanoistek K. Kožíška uplatňuje.   

Prezentace byla zaslána výboru, který se k ní vrátí při pravidelném hodnocení přípravy kanoistek za účasti K. 

Kožíška 18. 7.  
 

□ Průběžné pořadí žebříčku SCM – Z. Krpata zpracoval průběžné pořadí žebříčku 1. kola výběru do SCM po III. 

závodě ČP. Bude zveřejněno spolu s kritérii výběru do SCM 2024. 
 

□ Valorizace finančního příspěvku na člena SCM – P. Hottmar navrhl zvážit valorizaci výše finančního příspěvku 

za člena SCM, hlavně pro sportovce zařazených do skupiny A za mimořádné výsledky v OH disciplínách na 

MSJ a MEJ. Výbor po diskusi s valorizací souhlasil, P. Hottmar připraví návrh. 

                                                                                                          U – 3/6/2023 – Hottmar 
                                                                                                 T – 8. 8. 2023 

 

 

       3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar informoval o stavu příprav výjezdů RDS na 

mezinárodní soutěže s tím, že členové výboru jsou průběžně předem informováni o přípravách a nominacích 

e-mailem. Připravuje se zajištění výjezdů reprezentačních družstev na akce EH Krakov, MS23, ME23 a MS a 

Q-OH Duisburg. Dále P. Hottmar informoval výbor o plánované účasti českých reprezentantů na SP Paříž, 

který následuje hned po MS Duisburg a poslouží jako test závodiště před OH Paříž 2024. Účastníci pojedou 

do Paříže přímo z Duisburgu. Výbor vzal aktuální informace na vědomí a schválil návrhy nominace RD U23. 
 

□ 

 

Hodnocení II. NZ RDS – P. Hottmar zhodnotil průběh II. NZ RDS a představil průběžnou nominací 

reprezentačního družstva seniorů a U23 na MS a Q-OH Duisburg, EH Krakov a MS 23.  Prozatím není jasné 

složení posádky K4 500m ženy pro EH Krakov, které vzejde z nadcházejícího testování a posádky K2 1000m 

muži pro MS a Q-OH Duisburg, kde se doplňkový nominační závod uskuteční 15. 7. v Račicích. Dále se řeší 

obsazení doplňkových disciplín. Výbor vzal předběžné návrhy nominací bez připomínek na vědomí.  
       

□ 
 

EH Krakow 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar podal informaci o přípravách výjezdu na akci. Na základě 

výsledků SP Szeged byla prozatím nominovaná posádka K4 500m muži, o zbytku nominace rozhodly výsledky 

z SP Poznaň a II. NZ RDS, kromě K4 500m ženy, kde po II. NZ RDS ještě proběhne testování, ze kterého 

vzejde nominace posádky. Žádosti o výměnu jednoho českého vyjetého místa v kategorii kanoe žen za jedno 

kajaku mužů nebylo ze strany ECA vyhověno. Výbor vzal na vědomí. 
 

□ 

 

Příprava a testování posádek K4 500m - Asistent vedoucího trenéra RD, specialista pro přípravu posádek J. 

Štěrba připravuje po II. NZ RDS testování posádky K4 500m ženy, ze kterého vzejde posádka pro EH Krakov 

2023. Zároveň zaslal zprávu o průběhu přípravy posádky K4 500m muži před EH Krakov 2023. 
 

□ 

 

Hodnocení SP Poznaň – vedoucí trenér RD P. Hottmar zhodnotil vystoupení reprezentantů na SP V Poznani, 

kde nejlepším výsledkem bylo vítězství M. Fuksy na kilometrové trati. P. Hottmar zašle výboru hodnotící 

zprávu.  
 

□ VT Japonsko – P. Hottmar informoval o nabídce možnosti výjezdu na VT do Japonska v přípravném období 

2023/24, do stejného místa, kde probíhaly přípravné kempy RDS před OH Tokio 2020. Informace byla 

poskytnuta vedoucím trenérům RSC k případnému využití. 

 

 

 

 

 
 

http://www.kanoe.cz/
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RDJ 
 

 

□ 

 

 

 

Plánované akce RDJ 2023 – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar podal výboru informaci o přípravách 

výjezdů na mezinárodní soutěže RDJ. Nejbližší připravovaná mezinárodní akce je MSJ Auronzo, ubytování je 

s pořadateli předjednáno, komunikace s italským pořadatelem je obtížná. Dopravu zajistí autobus s řidičem 

ASC Dukla, fakturu k úhradě pobytu týmu prozatím pořadatel neposlal. Vzato na vědomí. 

□ 

 

Nominace MSJ Auronzo – na základě výsledků NZ RDJ vedoucí reprezentační trenér sestavil nominaci a 

předložil výboru její návrh ke schválení. Výbor navrženou nominaci RDJ pro MSJ po projednání schválil. 
 

□ 

 

Nominace MEJ Montemor -  nominace reprezentačního družstva juniorů na MEJ Montemor bude sestavena 

na základě předvedených výsledků na MSJ Auronzo. Následně bude předložena ke schválení výboru. 
 

RDM  

□ 

 

Plánované akce RDM 2023 – reprezentační trenér T. Ježek podal výboru informace o přípravách výjezdu 

reprezentačního družstva na MEM Slavonski Brod (13. – 16. 7.). Nominaci reprezentačního družstva v rámci 

nominačních kritérií připravuje T. Ježek.  
                                                                             

□ 

 

Hodnocení SPM Ruse 2023 – reprezentační trenér T. Ježek zhodnotil vystoupení maratónců na závodě SPM 

Ruse 2023 pozitivně, komentoval organizaci a průběh akce, vedoucí výpravy na akci byl M. Kolanda. 

Hodnotící zpráva byla zaslána výboru. 
                                                                                                  

□ 

 

ČPM 2023 – T. Ježek informoval o dalším nadcházejícím závodě ČPM 2023, který zároveň poslouží jako test 

formy maratónců před MEM Slavonski Brod. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 

 

Pozvánka na tradiční závod K4 ve Španělsku – podána informace o obdržené pozvánce od pořadatele na 

tradiční závod K4 ve Valladolidu a Sanabrii pro posádku K4 mužů i žen, kde pořadatel hradí veškeré náklady. 

T. Ježek navrhl nominace posádek na základě výkonnosti a předložil výboru ke schválení. Výbor navrženou 

nominaci schválil. 

 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Ú – 6/4/23 trvá: Majetky ČSK – P. Bednář podal výboru aktuální informace o správě objektů ČSK. Na Skalici, 

kde nájemci končí v letošním roce nájemní smlouva na provoz kempu, bude vypsáno veřejné  výběrové řízení 

prostřednictvím dvou největších realitních serverů v ČR, připravuje P. Bednář. 
                                                                                                  

□ Ú – 1/5/23 je splněn: „Movité investice – rozvoj materiálně-technické základny sportovních svazů 2023“ –Na 

základě obdrženého dokumentu „Registrace akce“, kde je vyčíslena výše navržené dotace NSA pro ČSK a 

výzva k dodání dalších podkladů, byly na NSA dodány požadované dokumenty, dokumentace k zadávacímu 

řízení, postup výběru dodavatele a podepsané smlouvy s vybranými dodavateli, potřebné pro vydání rozhodnutí 

o poskytnutí dotace. 
 

□ Ú - 2/5/23 je splněn: Informace z NOC VS Račice – J. Boháč a Z. Krpata podali informaci o proběhlé valné 

hromadě NOC VS Račice, která se uskutečnila 31. 5. 2023. Na programu byla standardní výroční agenda plus 

schválení novely stanov NOC VS a volby orgánů spolku. Pověřeným zástupcem ČSK na valné hromadě NOC 

VS byl Z. Krpata. Byla schválena účetní závěrka a výroční zpráva. Aktualizované stanovy schváleny nebyly a 

volby do orgánů spolku neproběhly. Další valná hromada je svolána na 11. 7. 2023. Stále platí nominace J. 

Boháče do Výboru NOC a nominace Z. Krpaty a P. Šebesty do Kontrolní komise NOC.  

J. Boháč dále připomněl dosud nevydaný informační dokument o NOC VS Račice „Cesta k vodě“, sekretariát 

na žádost výboru zaurguje ředitele NOC VS M. Kurfirsta jeho vydání. 

 

□ Jednání se státem ve věci nájmů státních pozemků klubům (Povodí) – J. Boháč informoval o nově rozběhlém 

jednání ve věci nájmů státních pozemků (Povodí) klubům. Jednání pokračují s Generálním finančním 

ředitelstvím MF ČR. Cílem je snížení koeficientů při stanovování cen méně hodnotných pozemků  u vodních 

toků, podle kterých znalci stanovují obvyklé ceny a Povodí odvozuje předepsané nájemné.  Jednáním s MF za 

ČSK je pověřen Tomáš Renčín. Zopakoval výsledky již uzavřeného jednání s Ministerstvem zemědělství 

a Povodími, kdy ministerstvo po ročním jednání odmítlo uzavření společného memoranda se sportovními 

svazy, ČOV a ČUS a vydalo informaci, že Povodí bude vyžadovat max. 50% cen obvyklých (v Praze 40%).  
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□ 
 

 

 

 
 

Ú – 7/4/23 je plněn: Nábory v členských klubech – zástupci M. Doktorem oslovené agentury prezentovali 

výboru zpracovaný návrh kampaně k náborům dětí do klubů rychlostní kanoistiky. V prezentaci představili 

námět kampaně, grafickou vizualizaci a předběžnou cenovou nabídku. Do přípravy kampaně byl zapojen M. 

Doktor a B. Žehanová, kteří s agenturou komunikovali první skicy. U prezentace byl přítomen také předseda 

ČSK S. Ježek, diskutována byla nemalá finanční náročnost případné přípravy kampaně. Prezentace byla 

hodnocena velmi dobře, Výbor schválil pokračování ve spolupráci a pověřil agenturu rozpracováním kampaně. 

Z. Krpata připravuje návrh podmínek a kritérií pro poskytnutí podpory klubům na pořádání letních 

příměstských táborů. 
  

□  Ú – 3/5/23 je splněn: Konference ČSK – Sekretariát ČSK připravil pozvánku na Konferenci ČSK, která se 

koná 15. 6. 2023 v Praze na Strahově a spolu s písemnými podklady pro jednání rozeslal zvoleným delegátům 

jednotlivých sekcí.  

 

 

 
 

 

Zapsal:  J. Adam 

Termín příští schůze výboru SRK bude 18. 7. 2023 

 


